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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Miért nem tájékoztatják az állampolgárokat a bejelentésűk utóéletérő l?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A parlagfű-szezon véget ért, azonban ahhoz, hogy 2012-ben ne legyen ennyire katasztrofális a

helyzet, tovább kell dolgoznunk a jöv őben is .

Ennek kapcsán szeretném tájékoztatni, hogy az elmúlt hetekben számos lakossági megkereséssel

fordultak hozzám a következő ügyben . Az állampolgárok elmondása szerint parlagfiível szennyezet t

területekről tettek bejelentést az illetékes hatóságokhoz, de semmilyen választ nem kaptak a

bejelentésük utóéletérő l .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hogy fordulhat elő ez, amikor tudomásom szerint a hatóságnak kötelezettsége van arr a

vonatkozólag, hogy az ügyek bejelentő inek tájékoztatást adjon?

Ki ellenőrzi az illetékes hatóságokat, hogy ilyen ne forduljon elő?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . november 10 .

Dt Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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